

Date: December, 8th 2022

Circular No:25/ AY 2022-2023

التاريخ: 8 ديسمبر 2022

Subject: Board of Trustees Elected parents

Reference: BOT/2022/05/12

مرجع: BOT/2022/05/12

Dear Parents,

السادة أولياء الأمور الكرام،

Subject: Elected parents on the school Board of Trustees

الموضوع: قائمة أولياء الأمور المنتخبين لمجلس أمناء المدرسة

It is with immense appreciation that I write to thank you for nominating parents to serve on the Board of Trustees and casting your votes during the election of 2021-22.

بتقدير كبير أكتب إليكم لأشكركم على المشاركة والتصويت لأولياء الأمور خلال انتخابات مجلس الأمناء 2021-22.

The seven parents elected by most of the parents that voted are listed below. We congratulate and thank them for their willingness to contribute to the future of Ajyal Al Falah, the school with an enormous heart for children:

نعرض لكم القائمة المنتخبة التي ستمثل جميع أولياء الأمور في مجلس الأمناء، حيث تم التصويت واختيار سبعة من الآباء والأمهات. نتقدم لهم بالتهنئة ونشكرهم على استعدادهم للمساهمة في مستقبل أجيال الفلاح، المدرسة ذات القلب الكبير للأطفال:

- Mr. Humaid Ismaeil Alhammadi
- Mr. Mohamed Saif Alfalasi
- Mr. Khalifa Dawood Kamal
- Mr. Rashed Dhahi Alremeithi
- Mr. Mohamed Eidha Almenhale
- Ms. Kholoud Naser Albreiki
- Ms. Rafea Musaed Alharthi

- السيد حميد إسماعيل الحمادي
- السيد محمد سيف الفلاسي
- السيد خليفة داود كمال
- السيد راشد ضاحي الرميثي
- السيد محمد عيضة المنهالي
- السيدة خلود ناصر البريكي
- السيدة رفعة مساعد الحارثي

We are very proud of the mentioned parents that will represent our parent community on the Board of Trustees in 2022-23 and invite them to a meeting that will take place at the school with the school's owners during the third week of January 2023.

نفخر بانضمام المنتخبين عن أولياء الأمور في مجلس الأمناء للعام الدراسي 22-23 وندعوهم إلى اجتماع سيعقد مع مالك المدرسة خلال الأسبوع الثالث من يناير 2023.

The school's owners will confirm the date and time, and all members will be informed during the first week of the second term.

سيتم تحديد موعد الاجتماع لاحقًا، وإبلاغ جميع الأعضاء خلال الأسبوع الأول من الفصل الدراسي الثاني.

We are proud of the Board of Trustees and all our students' parents for their contributions and support to our school.

نتمنى التوفيق لمجلس الأمناء وجميع أولياء الأمور. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

